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PROTOKÓŁ  Nr IX/11 

z sesji Rady Miejskiej w Bobolicach 

z dnia 30 czerwca 2011 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bobolicach 
 

Na stan 15 radnych na sesji obecnych było 14 radnych   

Obrady rozpoczęły się o godzinie 1000 i  trwały do godz. 1300.  

W sesji udział wzięli: 

• Radni Rady Miejskiej w  Bobolicach,    

• Pani Mieczysława Brzoza –burmistrz Bobolic,  

• Pan Jano Mokrzycki – zastępca burmistrza,  

• Pani Krystyna Dobrzańska – sekretarz gminy, 

• Pani Beata Sempołowicz– skarbnik gminy,  

Dyrektorzy i kierownicy jednostek organizacyjnych gminy: 

• Pan Jan Rewkowski– dyrektor ZUKiO w Bobolicach,   

• Pani Ewa Sabatowicz – dyrektor M- GPB w Bobolicach,  

• Pani Jolanta Stępień  - kierownik M-GOPS w Bobolicach, 

• Krzysztof Sitarz – dyrektor  M-GOK w Bobolicach,  

Zaproszeni goście: 

• Pan Kamil Jesionowski – Radny Rady Powiatu, 

• Sołtysi, 

 

Sesję  Rady Miejskiej otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej Pan  Zdzisław 

Czarnecki, który przywitał wszystkich przybyłych na obrady. 

 
Przewodniczący  Rady zapoznał  radnych z porządkiem obrad. 

Proponowany porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

  2. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 27 maja 2011 roku i 9 czerwca 2011 roku. 
3. Wręczenie nagród: 
     1) „Uczeń na szóstkę”, 
     2) Nagród za szczególne osiągnięcia uczniowskie, 
     3) Nagroda Burmistrza dla nauczyciela Pana Adama Kowalczyka,   
4. Trybuna sołecka. 
5. Trybuna obywatelska.   
6. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 
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7. Interpelacje i zapytania radnych. 
8. Podjęcie uchwał  w sprawach : 

1. zmian w budżecie gminy na 2011 rok.  
2. zatwierdzenia skonsolidowanego bilansu Gminy Bobolice za 2010 rok.  
3. wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży zabudowanej 

nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Bobolice.  
4. ustalenia stawek zwrotu kosztów podróży służbowej radnego Rady Miejskiej oraz 

wskazania wiceprzewodniczącego Rady właściwego do wystawiania poleceń wyjazdu 
służbowego przewodniczącemu Rady.  

5. zmiany statutu Gminy Bobolice. 
6. nadania statutu Sołectwu Stare Borne. 
7.  zmieniająca uchwałę w sprawie nadania statutów sołectwom w gminie Bobolice. 
8.  zmieniająca uchwałę w sprawie nadania statutu sołectwu Dobrociechy.  
9.  zmieniająca uchwałę w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Kłanino 

na lata 2007-2013 z perspektywą do roku 2020.    
10. określenia warunków i zasad korzystania z przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządcą jest Gmina Bobolice, udostępnionych dla operatorów i 
przewoźników publicznego transportu zbiorowego.  

11. wezwania do usunięcia naruszeń prawa. 
12. wezwania do usunięcia naruszeń prawa. 

9. Wolne wnioski. 
10. Zakończenie obrad. 
 
 
Ad.2. Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Zdzisław Czarnecki stwierdził, że 

protokoły z VII sesji Rady Miejskiej w Bobolicach odbytej w dniu 27 maja 2011 roku oraz z 

VIII sesji nadzwyczajnej były wyłożone do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Bobolicach w 

pokoju nr  24, jak i w dniu dzisiejszym na sali obrad. Poinformował, iż do chwili obecnej nie 

wniesiono uwag oraz zaproponował przyjęcie protokołu z VII i VIII sesji Rady Miejskiej w 

Bobolicach bez odczytywania.  

 

Protokoły z VII oraz VIII sesji Rady Miejskiej w Bobolicach zostały przyjęte przez 

radnych jednogłośnie 14 głosami „za”. 

 

Ad. 3. Wręczenie nagród. 
1) UCZEŃ NA SZÓSTKĘ 

Zgodnie z uchwałą rady Miejskiej raz w roku przyznawana jest nagroda „Uczeń na 

szóstkę”, która przysługuje jednemu uczniowi absolwentowi danej placówki.  
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Uczniem na szóstkę została Natalia Wróbel uczennica Szkoły Podstawowej im. Jana 

Brzechwy w Kłaninie. Natalia uzyskała najwyższą średnią ocen 5,6 oraz 92% możliwych 

punktów do zdobycia na „Sprawdzianie po klasie szóstej” oraz wzorowe zachowanie.  

Pani Burmistrz wręczyła nagrodę oraz pogratulowała tak wysokich osiągnięć.  

2) NAGRODY ZA SZCZEGÓLNE OSIĄGNIĘCIA UCZNIOWSKIE 

Zgodnie z regulaminem, który obowiązuje w Gminie Bobolice oprócz nagrody 

„Uczeń na szóstkę” przyznawane są nagrody za wybitne osiągnięcia w konkursach 

naukowych, sportowych i kulturalnych. Nagrody te są przyznawane corocznie na 

zakończenie roku szkolnego, jako uwieńczenie sukcesów i trudów uczniów w toku 

całorocznej pracy szkolnej.  

Pani Burmistrz wspólnie z Dyrektorem Szkoły Podstawowej im. Henryka 

Sienkiewicza Panią Renatą Kowalską złożyły gratulacje i wręczyły nagrody na 

następujących uczniów: 

*Tomasz Pańczyszyn- jest uczniem Szkoły Podstawowej w Bobolicach, uzyskał tytuł 

finalisty w Konkursie Języka Polskiego z Elementami Historii, tytuł laureata w konkursie 

ogólnopolskim „Albus 2011” z języka niemieckiego, tytuł laureata w konkursie 

ogólnopolskim „Multitest 2011” z historii.  
*Oliwia Mamrot - jest uczennicą Szkoły Podstawowej w Bobolicach, uzyskała tytuł laureata 

w konkursie ogólnopolskim „Albus 2011” z matematyki.  

*Patryk Kowalczyk - jest uczniem Szkoły Podstawowej w Bobolicach, uzyskał tytuł laureata 

w konkursie ogólnopolskim „Albus 2011” z matematyki. 

 

 Dla uczniów Gimnazjum Publicznego w Bobolicach nagrody wręczyła Pani Burmistrz 

wraz z Dyrektorem Gimnazjum Panem Dariuszem Michalakiem. 

*Sabina Barczyńska- uczennica III klasy Gimnazjum Publicznego w Bobolicach uzyskała 

złoty medal w finałach Wojewódzkiej Olimpiady Młodzieży w taekwondo. 

*Krystian Misztal- uczeń III klasy Gimnazjum Publicznego w Bobolicach uzyskał II miejsce 

w wojewódzkim XXXIV Ogólnopolskim Turnieju Bezpieczeństwa o Ruchu Drogowym.  
*III miejsce w finale wojewódzkiego VI-go Festiwalu Piosenki o Zdrowiu zdobyły uczennice 

III klasy Gimnazjum Publicznego w Bobolicach, są to: 

* EMILIA BIAZIK 

* ROKSANA RUTKOWSKA 

* SYLWIA KUŹNIARSKA 

* DARIA KUCHARSKA 
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 3) NAGRODA BURMISTRZA DLA NAUCZYCIELA PANA ADAMA 

KOWALCZYKA 

*Na wniosek Dyrektora Gimnazjum Publicznego w Bobolicach Pana Dariusza Michalaka 

została przyznana nagroda Burmistrza Bobolic dla nauczyciela Gimnazjum Pana Adama 

Kowalczyka. Nagrodę wręczyła Pani Burmistrz.  

W czasie przerwy wykonano zdjęcia wszystkim osobom nagrodzonym i wyróżnionym.  

Na zakończenie głos zabrał Pan Józef Wołowski – Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Jana 

Brzechwy w Kłaninie – powiedział, że po trzech latach pracy w szkole na stanowisku 

Dyrektora złożył rezygnację, która została przyjęta. Podziękował Pani Burmistrz oraz 

Radnym za dobrą współpracę.  

Ad. 4. Trybuna sołecka 
W trybunie sołeckiej nikt nie zabrał głosu.   

 

Ad. 5.Trybuna obywatelska 

 
W trybunie obywatelskiej głos zabrali: 

1. Pan Ryszard Mroziński Dyrektor Bałtyckiego Banku Spółdzielczego w Darłowie 

– Pan Dyrektor oraz Pani Dyrektor Iwona Świątkowska-Kot wręczyli Pani Burmistrz 

Mieczysławie Brzozie honorowy tytuł SAMORZĄDOWIEC - SPÓŁDZIELCA za 

owocną współpracę ze spółdzielcami w 2010 r. Nagroda ta jest nadawana przez 

Krajową Radę Spółdzielczą i redakcję magazynku "Tęcza Polska". 

2. Pan Krzysztof Sitarz Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w 

Bobolicach – Dyrektor przedstawił informacje dotyczące najbliższych imprez 

organizowanych przez M-GOK włącznie z Dniami Bobolic.   

 

Ad. 6. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami.  
Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza powiedziała, że  

- 20 czerwca odbyła się dostawa nowego ciągnika wraz z osprzętem oraz dostawa kruszarki 

do ZUKiO; 

- przygotowywane są pomieszczenia przybudówki szkoły podstawowej przy ul. Szkolnej pod 

potrzeby przedszkola. W tym temacie ogłoszone zostały zapytania ofertowe; 

- 28 maja odbyło się nadanie sztandaru OSP Porost; 
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- 30 maja odbyło się podpisanie umowy na wykonanie infrastruktury pod plac rekreacyjny 

przy ul. Dworcowej, w drodze przetargu nieograniczonego wybrano ofertę Pana Wawszczyka 

z Manowa;  

- wspólnie z Panem Burmistrzem Mokrzyckim Pani Burmistrz uczestniczyła w różnych 

uroczystościach i imprezach takich jak:    

*Dzień Dziecka na placach zabaw, w świetlicach, w placówkach oświatowych; 

*Dzień Osoby Bliskiej w ŚDS „Odnowa; 

*Dzień Pracownika Gospodarki Komunalnej; 

*Dzień Leśnika; 

*uroczystości z zakończenia roku szkolnego; 

- w dniach od 7-9 czerwca odbyła się wizyta dawnych mieszkańców Bobolic Heimatgruppe 

Bublitz. Po spotkaniu w Urzędzie goście udali się z wizytą do Miejskiej Izby Muzealnej, 

Miejsko - Gminnego Ośrodka Kultury i Miejsko - Gminnej Biblioteki Publicznej. Następnie 

pojechali na cmentarz bobolicki; 

- 18 czerwca odbyły się powiatowe zawody pożarniczo-gaśnicze w Biesiekierzu, Gminę 

Bobolice reprezentowała jednostka OSP Kłanino; 

- 8 czerwca odbyły się konsultacje społeczne w Starem Bornem w zakresie statutu, który ma 

być nadany nowo powstałemu sołectwu Stare Borne; 

- 14 czerwca odbyła się akcja Bezpieczna Gmina – objęto ¾ części gminy działaniami policji, 

straży granicznej, inspekcji transportu drogowego, odbyła się także ewakuacja uczniów z 

budynku gimnazjum; 

- 15 czerwca odbyło się spotkanie z sołtysami; 

- w dniach 28-29 czerwca wspólnie z Panią kierownik Jolantą Stępień Pani Burmistrz 

uczestniczyła w konferencji dot. bezdomności, standardy usług; 

- temat naprawa dróg: GDDKiA - odbywa się układanie nawierzchni asfaltowej od 

skrzyżowania 1 Maja, aż do wylotu na Szczecinek. Prace mają się zakończyć w pierwszej 

połowie lipca; ZDW Oddział Koszalin przebudowa drogi nr 168 Górawino-Stare Borne na 

odcinku około 300 metrów, roboty będą wykonane w III kwartale tego roku; na bieżąco 

odbywa się naprawa dróg masą mineralno-bitumiczną na zimno oraz emulsją asfaltową i 

gresami, prace w gminie rozpoczęto 20 czerwca; budowa chodnika Drzewiany – Stare Borne 

– realizacja III/IV kwartał tego roku; ZZW Koszalin - utwardzenie terenu pełniącego funkcję 

zatoki autobusowej w Łozicach-Cegielni – wykonanie w III kwartale br; ZDW Oddział 

Białogard – uzupełnienie ubytków na drodze Dobrociechy-Głodowa oraz poszerzenie i 

oczyszczenie poboczy – wykonanie w III kwartale; budowa chodnika i zatoki autobusowej w 

Dobrociechach – przy współpracy ZUKiO, materiał dostarcza ZDW, robocizna ZUKiO; PZD 
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Koszalin – uzupełnienie ubytków w ramach bieżącego utrzymania dróg, uzupełnienie i 

wymiana oznakowania pionowego; niezależnie od tego prace remontowe dróg wykonuje 

ZUKiO Bobolice;   

- trwają prace nad przeniesieniem oznakowania w zakresie obszaru zabudowanego w 

Bobolicach przy ul. Koszalińskiej za zjazd do oczyszczalni. Zgoda GDDKiA już jest, i jest to 

zasadne oraz będzie ułatwieniem dla inwestorów, którzy jeśli jest teren niezabudowany mają 

wielki problem z uzyskaniem zgody na zjazd; 

- zostało sfinansowane odwodnienie budynku socjalnego w Łozicach Cegielni,  

- wypoczynek letni dzieci: M-GOPS wysyła 32 dzieci na wypoczynek, 22 dzieci jedzie do 

Ustronia Miejskiego, 10 dzieci jedzie do Zakopanego – są te osoby, które finansuje 

kuratorium oświaty; 

-analiza wniosków szkody w gospodarstwach rolnych spowodowanych czynnikami 

atmosferycznymi; termin składania wniosków było do 21 czerwca, wpłynęły 44 wnioski od 

rolników;  

- od 1 lipca do końca grudnia będzie podtrzymana opieka medyczna w Bobolicach na 

warunkach, na których była; pogotowie ratunkowe podpisało umowę na 4 lata i wtym temacie 

gmina jest bezpieczna; 

 

Ad. 7. Interpelacje i zapytania radnych 
W tym punkcie głos zabrali: 

Radna Pani Małgorzata Piotrowska – powiedziała, że mieszkańcy bloku 1-2 przy ul. 

Magazynowej zwrócili się z prośbą o wykoszenie wysokich traw i chaszczy przed blokiem, 

mieszkańcy wiedzą, że jest to teren prywatny, ale może da się w jakiś sposób to wykosić, 

teren ten wygląda nieciekawie szczególnie dla osób przyjezdnych.      

Odpowiedzi udzieliła Pani Burmistrz mówiąc, że jest to temat znany z poprzednich lat, są to 

prywatni właściciele, którzy zostali wręcz zmuszani do uporządkowania tego terenu, były 

nakładane kary pieniężne, ale to nie daje efektu, dlatego wykoszenie zostanie zlecone ZUKiO.  

Pan Jan Rewkowski powiedział, że w zeszłym roku doszło do porozumienia i wykaszanie 

zostało wykonywane za odpłatą tych właścicieli. Ustalono, że w tym roku również zostanie 

wystosowane pismo do właścicieli tych działek.    

 

Radna Pani Zofia Kęcel– powiedziała, żeby sesję tak uroczystą jak dzisiejsza organizować 

nie w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego tylko na innym terenie może np. hala sportowa, 

lub Szkoła Podstawowa, ze względu na większe pomieszczenia. Będzie bardziej przestronnie 

i uroczystość taka nabierze innego charakteru. Pani Kęcel zwróciła także uwagę, na to, żeby 
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na sesję tak uroczystą jak dzisiejsza zapraszać również nauczycieli, opiekunów finalistów 

konkursów.  

Odpowiedzi udzieliła Pani Burmistrz mówiąc, że będzie to realizowane na sali gimnastycznej 

w Szkole Podstawowej przy ul. Szkolnej.    

 

Radna Pani Bożena Aksiutin – zwróciła się z wnioskiem o zmianę w regulaminie 

przyznawania nagród za osiągnięcia w nauce – chodzi o konkursy kuratoryjne przedmiotowe, 

są to dwa konkursy w Szkole Podstawowej i w zależności od przedmiotu więcej jest ich w 

gimnazjum. Konkurs kuratoryjny jest bardzo ważny, a w regulaminie nie jest ujęty – choć jest 

to bardzo duże osiągnięcie. Może należy zmienić zapis w regulaminie z „laureata” na 

„finalistę” konkursów kuratoryjnych. O ważności tego konkursu świadczy to, że niewielu 

uczniów zostaje finalistami na szczeblu wojewódzkim.  

Odpowiedzi udzieliła Pani Burmistrz mówiąc, że w regulaminie jest zapis, że nagrody mogą 

otrzymać laureaci konkursów przedmiotowych na szczeblu wojewódzkim i krajowym. 

Kolejny zapis to „laureatów konkursów plastycznych, recytatorskich, tanecznych, 

muzycznych, teatralnych itp. na szczeblu wojewódzkim i ogólnopolskim”. Pani Burmistrz 

zaproponowała, żeby ten temat rozważyć na posiedzeniu Komisji ds. Oświaty. Zmienić 

regulamin nie stanowi problemu, następne nagrody będą przyznawane dopiero za rok.   

 

Radny Pan Radosław Serowski – zapytał czy przetarg na wykonanie chodnika Drzewiany-

Stare Borne został już ogłoszony? Radny zwrócił się z zapytaniem do Dyrektora ZUKiO 

kiedy będzie naprawiony przepust u Pana Dądera w Starem Bornem? 

Odpowiedzi udzieliła Pani Burmistrz mówiąc, że przetarg będzie niebawem ogłaszany. Pan 

Dyrektor ZUKiO powiedział, że przepust zostanie naprawiony w najbliższych dniach.  

 

Radny Pan Jan Żwirbla  - powiedział, że należy uregulować sprawę rozebrania wiaduktu w 

stronę Gozdu ponieważ, często zakleszczają się tam duże samochody w przypadku wypadku 

kiedy jest objazd.  

Randy Pan Marek Golas powiedział, że wiadukt ten powinien pozostać ze względu na 

ograniczenie jazdy Tirów, jeżeli wiadukt zostanie zlikwidowany to ciężkie samochody będą 

robiły objazd przez wioski co jest niebezpieczne.  

Pani Burmistrz powiedziała, że temat rozbiórki wiaduktu pojawił się już 4 lata temu. Na ten 

czas przedmiotem troski było to, że wiadukt się rozsypuje i stwarza niebezpieczeństwo dla 

innych. Wystosowano pismo do zarządcy PKP Szczecin, co się okazało, że wiadukt wpisany 

jest do rejestru zabytków i konserwator nie wyraził zgody na rozebranie wiaduktu, jedynie na 
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remont. Ostatecznie PKP Szczecin zamontowało siatki przy wjeździe na wiadukt. Została 

dostarczona ekspertyza budowlańca z uzasadnieniami, że most jest w stanie dostatecznym i 

nie zagraża bezpieczeństwu. Pani Burmistrz powiedziała, że nie można nic więcej zrobić w 

tym temacie z racji tego, że jest to zabytek. Jedynie, żeby ograniczyć wjazdy ciężkich 

samochodów należy sprawdzić zgodność oznakowania z wysokością mostu kolejowego 

Bobolice-Gozd i wystąpić z takim zapytaniem do ZDP.  

 

Ad. 8. Podjęcie uchwał w sprawach: 
Projekty uchwał przedstawił przewodniczący Rady Miejskiej Pan Zdzisław Czarnecki.  

 

1) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011 rok.  

 

 Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy.  

 

Pan Artur Tomczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju 

przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”.  

 

2) w sprawie: zatwierdzenia skonsolidowanego bilansu Gminy Bobolice za 2010 rok.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy.  

 

Pan Artur Tomczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju 

przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”.  

 

3) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży zabudowanej 

nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Bobolice 

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Mieczysława Brzoza Burmistrz Bobolic.  

 

Pan Artur Tomczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju 

przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 
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Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”.  

 

4) w sprawie ustalenia stawek zwrotu kosztów podróży służbowej radnego Rady 

Miejskiej oraz wskazania wiceprzewodniczącego Rady właściwego do poleceń 

wyjazdu służbowego przewodniczącemu Rady.   

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Krystyna Dobrzańska Sekretarz Gminy.  

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”.  

 

5) w sprawie zmiany statutu Gminy Bobolice.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Krystyna Dobrzańska Sekretarz Gminy.  

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za” 

 

6) w sprawie nadania statutu sołectwu Stare Borne.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Krystyna Dobrzańska Sekretarz Gminy.  

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”.   

 

7) zmieniająca uchwałę w sprawie nadania statutów sołectwom w gminie Bobolice.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Krystyna Dobrzańska Sekretarz Gminy.  

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”    

 

8) zmieniająca uchwałę w sprawie nadania statutu sołectwu Dobrociechy.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Krystyna Dobrzańska Sekretarz Gminy.  

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”.   
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9) zmieniająca uchwałę w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Kłanino 

na lata 2007-2013 z perspektywą do roku 2010.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Jolanta Piekarzewicz pracownik Miejsko-

Gminnego Ośrodka Kultury w Bobolicach.  

 

Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy zawnioskowała o autopoprawkę do karty projektu 

5.2-przeznaczenie, żeby wyrażenie „serce wsi” wykreślić, a pozostawić „szczególne miejsce”. 

Ma to znaczenie przy zachowaniu konsekwencji kolejnego załącznika  

 

Pan Artur Tomczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju 

przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Po uwzględnieniu autopoprawki 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”.   

 

10) w sprawie określenia warunków i zasad korzystania z przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Bobolice, 

udostępnionych dla operatorów i przewoźników publicznego transportu zbiorowego.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Krystyna Dobrzańska Sekretarz Gminy.   

 

Pan Artur Tomczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju 

przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”.   

 

11) w sprawie wezwania do usunięcia naruszeń prawa.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Bożena Sobańska Radca Prawny Urzędu.  

 

Radny Pan Radosław Serowski powiedział, że właściciele nieruchomości, którzy złożyli 

skargę nie chcą walczyć z Gminą lecz chcą realizować swoje zamiary zgodnie z planami. 

Ludzie ci deklarują nawet miejsca pracy po realizacji inwestycji. Pan Radny powiedział, że na 

chwilę obecną nie wie czy to jest naruszenie prawa czy też nie, ale będzie głosował przeciw.   
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Pan Artur Tomczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju 

przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta 13 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciwnym”.  

 

12) w sprawie wezwania do usunięcia naruszeń prawa.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Bożena Sobańska Radca Prawny Urzędu.  

 

Pan Artur Tomczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju 

przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta 13 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciwnym”.  

 

Ad. 9. Wolne wnioski. 
W wolnych wnioskach głos zabrali: 

Pani Zofia Kęcel -  zwróciła się z prośbą do Radnych i władz miasta o to, żeby zastanowić się 

jakie można zastosować sposoby, żeby było mniej wypadków w okolicach naszej gminy i na 

trasie Bobolice-Koszalin. Może Radni powinni wypracować jakieś sposoby karania takich 

kierowców i  wystąpić do wyższych władz.  

 

Pan Zdzisław Strzelczak – zapytał czy w Bobolicach powstaje biogazownia?  

Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza powiedziała, że wcześniej była mowa o biogazowni, 

która miała powstać w Bobolicach w kierunku na Szczecinek Pana Witkowskiego, który ma 

biogazownię w gminie Grzmiąca.  

 

Pan Krzysztof Czajkowski – poprosił o odkrzaczenie i wykoszenie traw na drodze Bobolice-

Nowosiółki.  

Odpowiedzi udzieliła Pani Burmistrz powiedziała, że w tym temacie będzie rozmawiała z 

Powiatowym Zarządem Dróg. Jeżeli PZD nie wyrazi zgody na wykonanie tych robót to 

zrobione to zostanie we własnym zakresie.  

 

Pani Bożena Aksiutin – podziękowała za szybkie usunięcie studzienki kanalizacyjnej przy ul. 

Matejki.  
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Pani Justyna Terlecka – powiedziała, że droga do Jatyni nie jest wykoszone pobocze, PZD 

twierdzi, że jest to droga gminna. 

Odpowiedzi udzieliła Pani Burmistrz mówiąc, że droga ta jest gminna, wykoszenie zostanie 

zrobione przez ZUKiO.  

 

Pan Zdzisław Kurta – powiedział, że jednostka OSP Bobolice brała udział w konkursie Głosu 

Koszalińskiego i OSP ma zgłosić się po odbiór nagrody.   

 

Ad. 10 . Zakończenie obrad.  
Pan Zdzisław Czarnecki Przewodniczący  Rady Miejskiej  stwierdził, że porządek obrad 

został wyczerpany w związku z tym ogłosił zamknięcie obrad. 

Przy pisaniu niniejszego protokołu wykorzystano nagranie z dyktafonu, zgodnie z §  50 ust. 2 

Statutu Gminy Bobolice.  

 

Protokołowała: Ewelina Szymańska 

 


